
 

 

 

     

Αθήνα, 13 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Οικονομικών 

 τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων  

 

  

Θέμα: «Διαμαρτυρίες εμπόρων για τη μη ένταξη του λιανικού εμπορίου στο καθεστώς 

μείωσης ενοικίου για Ιούλιο και Αύγουστο 2020» 

 

Η απόφαση της Κυβέρνησης και των αρμόδιων Υπουργείων να μην ενταχθούν οι επιχειρήσεις 

λιανικού εμπορίου στο καθεστώς μείωσης ενοικίου κατά 40% για τους μήνες Ιούλιο και Αύγουστο 

έχει προκαλέσει τη δυσαρέσκεια και την αγανάκτηση του κόσμου του εμπορίου. 

Με ανακοίνωσή της η ΕΣΕΕ δια στόματος του Προέδρου της κ Γιώργου Καρανίκα διατυπώνει την 

εύλογη απορία γιατί εφόσον η συγκεκριμένη ρύθμιση αφορά τις πληττόμενες επιχειρήσεις έχουν 

μείνει εκτός πρόβλεψης οι επιχειρήσεις λιανικού εμπορίου μιας και αυτές έχουν δει τον τζίρο τους 

να μειώνεται δραματικά εξαιτίας του κορονοϊού ενώ επισημαίνεται ότι «οι κλάδοι του τουρισμού, 

της εστίασης και του εμπορίου είναι πλήρως διασυνδεδεμένοι και υφίστανται εξίσου σημαντικές 

πιέσεις από την αρχή της πανδημίας έως σήμερα. Μάλιστα το ζήτημα της μείωσης ή της 

επιδότησης των εμπορικών μισθώσεων έχει τεθεί επανειλημμένως από την ΕΣΕΕ στο διάλογο με 

το Υπουργείο Οικονομικών ως ένα από τα πλέον επείγοντα αιτήματα του κλάδου» 

Κατόπιν όλων των παραπάνω,  

Ερωτώνται οι κ. κ Υπουργοί: 

1. Θα επανεξεταστεί η συγκεκριμένη απόφαση προκειμένου να διευρυνθεί το πλαίσιο και να 

ενταχθούν στη ρύθμιση και οι επιχειρήσεις λιανικού εμπορίου; 

2. Αν όχι ποιες επιπλέον πρωτοβουλίες στήριξης, που θα βοηθήσουν τελικά στην επιβίωση 

των επιχειρήσεων αυτών, προτίθενται να λάβουν;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

8190
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